
 
 
 
 
 
 
 
Beograd, 01.10.2012. godine      
 
Zapisnik sa 42. sednice Izvršnog odbora koja je održana 29.09.2012. godine (subota) 
u prostorijama Rvačkog kluba "Proleter" u Zrenjaninu (dr Miroslava Tirša br. 1) 

sa početkom u 15:00 časova 
 
 Sednici su prisustvovali sledeći članovi Izvršnog odbora: Ž. Trajković, R. 
Baltić, Z. Sinđić, I. Frgić, M. Kecman, Z. Balint, G. Dedić, D. Vulešević i Z. Mijić. 
Sednici su još prisustvovali: S. Zatezalo, Momir Kecman, Karolj Danji, Branislav 
Jakovljević i M. Jelić. 
 Za ovu sednicu Izvršnog odbora Rvačkog saveza Srbije predlažen je sledeći  
 

D N E V N I   R E D 
 
1. Razmatranje i usvajanje zapisnika sa 41. sednice Izvršnog odbora održane 
01.06.2012. godine u Kragujevcu 
2. Razmatranje predloženog dnevnog reda za Izbornu Skupštinu Rvačkog saveza 
Srbije zakazanu za 05.10.2012. godine u Subotici 
3. Razmatranje izveštaja predsednika komisija Rvačkog saveza Srbije u 
olimpijskom ciklusu 
4. Razmatranje finansijskog izveštaja za period januar - septembar 2012. godine 
5. Razmatranje predloga za izbor: 
- Predsednika Skupštine RSS 
- Predsednika Izvršnog odbora RSS 
- Predsednika i članova Nadzornog odbora RSS 
6. Razno. 
 
Predloženi dnevni red jednoglasno je usvojen sa izmenom da Ž. Trajković pod tačkom 5. 
dnevnog reda izvesti o zaključcima sa sastanka održanog u Ministarstvu omladine i 
Sporta Republike Srbije. 
 
Pre početka radnog dela sednice, Ž. Trajković se u ime Izvršnog odbora RSS, zahvalio 
članovima veteranske reprezentacije Srbije koji su ostvarili veliki uspeh na veteranskom 
prvenstvu sveta u Budimpišti i posebno pohvalio nastup S. Zatezala koji ostvario najbolji 
rezultat: prvak sveta u GR stilu i viceprvak sveta u slobodnom stilu. 
 
1.  Razmatranje i usvajanje zapisnika sa 41. sednice Izvršnog odbora Rvačkog 
saveza Srbije održane 01.06.2012. godine u Kragujevcu 
 

 

РВАЧКИ  САВЕЗ  СРБИЈЕ 
WRESTLING FEDERATION OF SERBIA 

11 000 Београд, Кнез Михаила 7/2  11.000 Belgrade, Knez Mihaila 7/2 
Телефон: +381 11 262-878-7,  Факс: +381 11 262-038-6,   

Текући рачун: 355-1027994-67,     ПИБ 100121133  МБ: 07062745 
www.wrestling-serbia.org.rs E-mail: SRB@fila-wrestling.com  



Zapisnik sa  41. sednice Izvršnog odbora jednoglasno je usvojen. 
 
2.  Razmatranje predloženog dnevnog reda za Izbornu Skupštinu Rvačkog 
saveza Srbije zakazanu za 05.10.2012. godine u Subotici 
 
Ž. Trajković je obavestio da je N. Lalović, predsednik Skupštine Rvačkog saveza Srbije, 
u skladu sa Statutom RSS, zakazao termin Izborne Skupštine Rvačkog saveza Srbije i 
predložio dnevni red. Predloženi dnevni red je sa svim ostalim materijalima u roku koje 
je propisao naš Statut objavljen na zvaničnom sajtu Rvačkog saveza Srbije. 
- Momir Kecman je predložio da bi bilo dobro da se na ovoj Izbornoj Skupštini RSS 
izvrše određene izmene i dopune Statuta RSS, kao i da Izvršni odbor zauzme stav da se 
na predstojećij Skupštini raspravlja o Statutu Saveza. 
Ovaj predlog je odbijen sa obrazloženjem da nije na vreme dostavljen u pisanoj formi, 
kao i da je ovaj sastav Izvršnog odbora RSS završio olimpijski ciklus rada, a neki novi 
sastav će o tome raspravljati i donositi odluke. 
Po ovoj tački dnevnog reda Izvršni odbor Rvačkog saveza Srbije jednoglasno je doneo 
odluku da se usvoji predloženi dnevni red za Izbornu Skupštinu RSS koja će se održati 
05.10.2012. godine u Subotici. 
 
3.  Razmatranje izveštaja predsednika komisija Rvačkog saveza Srbije u 
olimpijskom ciklusu 
 
Ž. Trajković je rekao da su predsednici komisija, kao direktno odgovorni za svoj rad 
Izvršnom odboru RSS, dostavili svoje pismene izveštaje o radu komisija u olimpijskom 
ciklusu. Izveštaje je, ukratko, obrazložio rekavši da je radom po komisijama lično 
zadovoljan, a naročito ako se uzme u obzir činjenica da je to volonterski rad, kao i da je 
opterećen nedostatkom dovoljno sredstava. 
- Momir Kecman se posebno osvrnuo na rad Stručne komisije istakavši da se tu mora 
pojačati rad i pronaći bolja kadrovska rešenja u cilju poboljšanja rezultata koji bi ukupno 
trebali biti mnogo bolji što se naročito odnosi na rezultate u kadetskoj i juniorskoj 
konkurenciji. Po njemu, greške su evidentne, a naročito je apostrofirao na greške učinjene 
na Prvenstvu Evrope u Beogradu kada trener nije reagovao na polufinalni meč A. 
Maksimovića.  
- I. Frgić je rakao da je, na žalost, najmanje sredstava uloženo u bazu i da to treba hitno 
promeniti. Pohvalno je ocenio rad selektora M. Dokmanca sa kojim je imao odličnu 
saradnju i ostvarene rezultate u olimpijskom ciklusu. U slobodnom stilu za žene i 
muškarce su napravljeni određeni pomaci, ali se tu mora mnogo ozbiljnije  i 
sistematičnije raditi. 
- G. Dedić je istakao da je Projekat 100+1 izvanredno zamišljen, možda malo 
preambiciozno, ali se sa tim ne sme stati nego se mora nastaviti u pravci širenja rvačkog 
sporta. Pohvalno je ocenio rad Izvršnog odbora u prethodnom periodu, naročito 
stvaranjem uslova za rad reprezentativnih selekcija (seniori i juniori). Po njemu, novi 
sastav Izvršnog odbora bi trebao da ispravi anomaliju koja se odnosi na nagrađivanje 
samo reprezentativnog trenera prilikom ostvajanja medalja na najvećim takmičenjima. 
- Z. Balint je rekao da je izuzetno zadovoljan time što je u rvanju konačno zaživeo sistem 
rada na visokom nivou. Takođe, istakao je da komisija za marketing mora mnogo bolje 



da radi i da taj rad bude tokom cele kalendarske godine. Posebno je naglasio uspeh u 
smislu održavanja I Rvačke lige Srbije koja se, dve godine zaredom, sastoji od 10 
prvoligaških klubova - što ne uspevaju da organizuju ni mnogo "jači" Savezi. Pored toga, 
činjenica da od 2002. godine (P.E za kadete u Subotici) do danas Rvački savez Srbije 
gotovo svake godine organizuje velika takmičenja je za svaku pohvalu i u tome treba 
istrajati. 
- R. Baltić je veoma pohvalno ocenio rad Izvršnog odbora naglasivši da smo uspeli da 
formiramo ozbiljan Savez sa jakom infrastrukturom. Potrebno je poboljšati marketnig i 
unaprediti rad po komisijama  Saveza. 
 
Po ovoj tački dnevnog reda Izvršni odbor je jednoglano usvojio izveštaje predsednika 
komisija Rvačkog saveza Srbije u olimpijskom ciklusu. 
 
4.  Razmatranje finansijskog izveštaja za period januar - septembar 2012. 
godine 
 
Finansijski izveštaj za period januar - septembar 2012. godine obrazložio je M. Jelić po 
stavkama koje taj izveštaj sadrži. Izveštaj je urađen u skladu sa karticama dobijenim od 
strane računovodstvenog servisa Sportskog saveza Srbije u vezi sa finansijskim 
poslovanjem RSS do septembra 2012. godine.  
S. Zatezalo je rekao da je izveštaj korektno urađen i da je i on imao uvid u finansijske 
kartice Saveza koje mu je dostavila kancelarija RSS putem e-meila. Njegovo zapažanje 
se odnosi na to da bi izveštaj trebalo da bude za period januar - avgust, jer nije izvršeno 
knjiženje za septembar niti su obrađene stavke koje su u međuvremenu izvršene. Takođe, 
rekao je da će, pre održavanja Izborne Skupštine izvršiti uvid u materijalno-finansijsko 
poslovanje RSS i dostaviti pismeni izveštaj Nadzornog odbora. 
Nakon kraće diskusije, po ovoj tački dnevnog reda, Izvršni odbor je jednogačasno usvojio 
dostavljeni izveštaj  o finansijskom poslovanju Rvačkog saveza Srbije za period januar - 
septembar. 
 
5.  Obaveštenje o zaključcima sa satanka održanog u Ministarstvu omladine i 
sporta Republike Srbije dana 26.09.2012. godine 
 
Na inicijativu Pokrajinskog Ministarstva za omladine i sporta zatraženo je od 
Ministarstva omladine i sporta Republike Srbije brisanje MMA borilačkog sporta iz 
Pravilnika o sportskim granama u Republici Srbiji. Predstavnici "MMA-
VOJVOĐANSKI SAVEZ" su izrazili spremnost da budu pod okriljem Rvačkom saveza 
Srbije kao granskog saveza, a u cilju organizacije takmičenja. Zaključak g-dina 
Peruničića, državnog sekretara Ministarstva omladine i sporta Republike Srbije, je da 
predstavnici MMA mogu isključivo da budu pod okriljem Rvačkog saveza Srbije za šta 
će to Ministarstvo opredeliti određena sredstva. 
Izvršni odbor Rvačkog saveza Srbije je, pod ovom tačkom dnevnog reda, donelo odluku 
da se daje saglasnost da se MMA primi u članstvo Rvačkog saveza Srbije u skladu sa 
propisima FILA i našeg Saveza.  
 
6.  Razmatranje predloga za izbor: 



- Predsednika Skupštine RSS 
- Predsednika Izvršnog odbora RSS 
- Predsednika i članova Nadzornog odbora RSS 
 
U skladu sa Poslovnikom o radu Skupštine Rvačkog saveza Srbije dat je rok svim 
klubovima (01.10.2012.g.) da dostave svoje pismene predloge za predsednika Skupštine, 
predsednika Izvršnog odbora i za predsednika i članove Izvršnog odbora Rvačkog saveza 
Srbije. 
Odluka Izvršnog odbora Rvačkog saveza Srbije, po ovoj tački dnevnog reda, je da na 
mestu predsednika Skupštine treba da ostane Nenad Lalović, da na mestu predsednika 
Izvršnog odbora Rvačkog saveza Srbije treba da ostane Željko Trajković i da na mestu 
predsednika Nadzornog odbora treba da ostane Savo Zatezalo. 
 
M. Jelić je ukratko izvestio da je usvojeni kalendar takmičenja Rvačkog saveza Srbije za 
2012. godinu gotovo u potpunosti ispoštovan za prvih 6 meseci 2012. godine u cilju 
organizacije pojedinačnih takmičenja. Evidentni problemi sa elementarnom nepogodom 
koja je zadesila našu zemlju u februaru 2012. godine, primorala nas je da takmičenja 
organizujemo svakog vikenda, a neke uzrasne kategorije su morale da budu spojene. Za 
pohvalu je saradnja koju je kancelarija Saveza imala sa klubovima, delegatima, sudijama 
u cilju što bolje organizacije takmičenja. Jedino takmičenje koje nije organizovano je II 
Kup Srbije za juniore koji će biti održan u septembru 2012. godine. 
Informacija o održanim državnim prvenstvima u 2012. godini u svim stilovima u 
potpunosti je usvojena. 
 
7.  Razno 
Po ovoj tački dnevnog reda donete su sledeće odluke: 
U skladu sa raspisanim izborima u Olimpijskom komitetu Srbije Rvački savez Srbije će 
uputiti predlog Olimpijskom komitetu Srbije da g-din Vlade Divac bude predsednik 
Olimpijskog komiteta Srbije i u narednom olimpijskom ciklusu, 2012-2016. godine., 
- Predlog Rvačkog saveza Srbije za člana Izvršnog odbora Olimpijskog komiteta Srbije 
je: Željko Trajković., 
- Predlog Rvačkog saveza Srbije za člana Nadzornog odbora Olimpijskog komiteta Srbije 
je: Savo Zatezalo., 
- Predlog Rvačkog saveza Srbije za članove Skupštine Olimpijskog komiteta Srbije je: 
Željko Trajković i Ivica Frgić., 
- Predlog Rvačkog saveza Srbije za člana Sportske komisije Olimpijskog komiteta Srbije 
je: Goran Kasum. 
 
Sednica Izvršnog odbora Rvačkog saveza Srbije završila je sa radom u 17:50 časova 
 
    RVAČKI SAVEZ SRBIJE 
 
          Zapisnik vodio:               Zapisnik overava: 
Milan Jelić, tehnički sekretar      Željko Trajković, predsednik 


